

# **Årsmöte Näckrosens Boråd 2022-04-26.**

## **Deltagare:**

Zeineb Negash  
Mladen Jovanovic  
Stefan Flodin  
Stefan Wall  
Leif Sandelin  
Tommy Nilsson  
Åse Columbus  
Towe Hedman  
Anette Bäckström  
Christina Löthman

## **1. Mötet öppnas.**

## **2. Val av ordförande.**

Tommy Nilsson

## **3. Val av mötets sekreterare.**

Christina Löthman

## **4. Deltagare – lista skickas runt.**

Lista skickades runt där alla deltagare skrev på.

## **5. Godkännande av kallelse.**

Godkändes

## **6. Genomgång av föregående protokoll 2021-09-15.**

Godkändes.

Sedan ovanstående protokoll skrevs har en ny mailadress till Borådet skapats.

[boradnackrosen@gmail.com](mailto:boradnackrosen@gmail.com)

## **7. Aktuell information.**

Konferens i Hufvudsta Gård med 2 st representanter från varje Boråd samt Signalisten ägde rum i november 2021. Hålls 1 gång per år

Kontinuerliga BSK-möte hålls med alla aktiva Boråd inom Signalisten. I mars var vi i Frösunda och nu i maj ska vi vara här i Näckrosen.

Vi har även haft Samrådsmöte med Signalisten där diverse ärenden etc togs upp.

I mars hade vi en Miljövandring med Camilla Ahlqvist (ansvarig för utemiljön på Signalisten). Vi lämnade förslag på förbättringar i området samt att hon informerade om vilka åtgärder dom ska göra.

## **8. Verksamhetsrapport.**

Inköp och inredning av lokal har gjorts under hösten 2021 och våren 2022. Inköp av både gammalt och nytt.

Vi hade adventsmingel i december 2021.

Under mars 2022 har vi haft ett test av "Öppet Hus" i lokalen på onsdagar mellan kl. 15-19.

Startat en Facebookgrupp där alla boenden i Näckrosen får ansöka om medlemskap. "Signalistens Boråd Näckrosen"

Satt upp informationsskyltar på alla anslagstavlor i portarna i Råsunda med kontaktinformation.

## **9. Redovisning av förbrukat medel.**

Towe går igenom. I dagsläget har vi kvar 27.000 kr.

## **10. Styrelsens ansvarsfrihet.**

Godkändes.

## **11. Val av styrelse**

|              |                   |
|--------------|-------------------|
| Ordförande:  | Tommy Nilsson     |
| Kassör:      | Towe Hedman       |
| Sekreterare: | Christina Löthman |
| Ledamot:     | Anette Bäckström  |
| Ledamot:     | Åse Columbus      |

Gäller under 1 år.

## **12. Övriga frågor.**

Följande förslag på aktiviteter togs upp:

Loppis

Grillkväll

Vi kommer att ha ett pilottest där Bergstigen 8-14 kommer att få en peng för att ordna en gemensam grillkväll för dessa 4 portar. Pengarna får disponeras till valfritt ex. kol, läsk, senap & ketchup, snacks etc och det man vill grilla tar man med sig själv. Dom sätter själv upp lappar och informerar om aktiviteten. Vi avvaktar svar om dom kommer att genomföra grillkvällen. Följer detta väl ut så är tanken att varje gård kan få denna möjlighet i framtiden.

En fråga uppkom angående garagen på Bergstigen 12. Skulle det vara möjligt att man kan få använda ett av garagen till att ex. mecka med mc eller sin bil eller något annat som att måla en möbel.

Många boende på Bergstigen 8-14 känner sig oroliga pga kriminalitet på kvällstid.

Då alla inte vet vilken bovärd som finns i deras område så önskas det information på detta på respektive anslagstavla.

Signalisten hade en undersökning där hyresgästerna fick svara på frågor ang. sitt boende, trygghet etc. Svar på enkäten önskas.

## **13. Nästa möte - höstmöte senast 21 oktober.**

Vi återkommer med aktuellt datum.

På detta möte kommer Signalisten att delta.

## **14. Mötet avslutas.**